

牙科筛检及密封剂结果

如需更多信息或需要帮助找 牙医,请拨 **503-521-7166** 打电话给我们

请告知您小孩的牙医这些信息

小孩姓名:	口腔健康筛查,具体信息如下: 日期:						
小场姓石:_	(姓氏)	(名字)	口				
筛查只是快速检查	,并不能替代牙医或牙	于科治疗师的全面检查	f。筛查可能会遗漏严	· 重的口腔健康问题。			
牙科筛检结果							
	没有明显迹象显示存 行预防性牙科约诊。	有口腔问题。请每年	至少带小孩去看一	次牙医或牙科治疗师,总	井		
				小孩的下一次预防性牙科 齿或其他更严重的问题。			
	发现了显示有严重5 肿。我们建议您在排		*	、疼痛、肿胀、感染或脂 科治疗师。	农		
牙科密封剂							
□ 我们为您小孩的大牙(臼齿)上了密封剂。 □ 上了部分密封剂。请下一年再报名参加本活动。 □ 我们没有为您小孩的牙齿放密封剂,是因为: □ 牙齿可能有龋齿。请找您的牙医进行跟进。 □ 牙齿上有补牙的填充物。 □ 牙齿上有密封剂。 □ 牙齿还没有长出很多,无法放密封剂。 □ 这个程序对您的小孩来说太困难了。							
您可能看不头一两天吗发生过敏反打电话给小	保护里面的大牙。请每是 下到密封剂,或者密封剂 交东西时可能会感觉怪情 反应也是可能的,但非常 下孩的医生。 约24 小时内吃软食。	剂看上去是白色或乳 F 圣的。这种感觉会消失	自色的。 失的。	康。 京后有任何不寻常的症状 ,	请		
用了氟化物涂层:	□ 是 □ 否						
田了氨化物染包目	3						

用了氟化物涂层后

- 您的小孩在 24 小时内不应刷牙
- 请避免吃如椒盐卷饼、糖果、苹果之类较硬的食物



Dental Screening and Sealant Results

Please share this information with your child's dentist

For more information or if you need help finding a dentist, please call us at **503-521-7166**

This is an oral health screening for:									
Ná	ame of Child: _	(Last)	(Fir	rst)	Date:				
			•	•	e examination by a Dentist or a Dental g.				
DEN	NTAL SCREEN	IING RESULTS							
		No visible signs of o	•	our Dentist	st or Dental Therapist at least yearly for				
		Visible signs of oral problems were found. Visit a Dentist or Dental Therapist in the next weeks, before your child's next preventative dental appointment to treat possible cavitimore serious problems.							
		swelling, infection,			lems were found. Possible large cavities, p visit to a Dentist or Dental Therapist is	ain,			
DEN	NTAL SEALAN	NTS							
	Partial sealar Sealants were The teet The teet The teet The teet	e placed on your chil nts were placed. Sign e not placed on your h may have cavities. h have fillings. h have sealants. h were not grown in tedure was too diffic	up again next year. child's teeth becaus Please follow-up wit far enough for seala	se: h your den	ntist.				
	Sealants oYou may nIt may feelAn allergic treatment,Eat soft for	strange to bite for a reaction is possible, , call your child's doct ods for the next 24 h	teeth. Brush and floosealants, or they moday or two. That fee but it is very rare. If cor.	ay look whi eling goes a	nite or cream colored.	er			
REC	EIVED FLUO	RIDE VARNISH:	Yes No						

AFTER GETTING FLUORIDE VARNISH

- Your child should not brush their teeth or floss for 24 hours
- Avoid hard foods such as pretzels, candy, and apples